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С Ъ В Е Т    З А     Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 52 

от редовно заседание, състояло се на 22.11.2011 г. 

 

 

 

 

ПРИСЪСТВАЛИ: Анюта Асенова, Георги Лозанов, София Владимирова, Георги 
Стоименов. 
ОТСЪСТВАЛИ: Анна Хаджиева 

Начало на заседанието 11.00 часа, водено от доц. Георги Лозанов  - председател на 
СЕМ, експерт протоколист - Вера Данаилова. 
 
 
 

Дневен ред 

1. Протокол на Техническа комисия – радиоконкурс за гр. Пазарджик. Докладва Анна 
Хаджиева.                                 
2.Докладна записка от дирекция „Лицензиране и регистриране”. Докладва Емилия 
Станева.         
3.Доклад за резултати от допълнително наблюдение на Избори – 2011.  Докладват 
Румян Петров и Пенка Тотева.  
4.Докладна записка относно оптимизиране на ИСМ. Докладват Иван Крусев и Румян 
Петров. 
5.Докладна записка относно ОП за поддръжка софтуера на ИСМ. Докладва Иван 
Крусев.               
6.Становище на СЕМ относно важни обществени събития. Докладват Марта 
Шарланджиева и Доротея Петрова. 
7.Докладна записка относно ОП за трудова медицина – 2012 г. Докладва Златка 
Георгиева.        
8.Докладна записка относно абонамент за 2012 г. Докладва Спаска Янева.             
9. Докладна записка относно ремонт на служебен автомобил на СЕМ. Докладва 
Мариана Андреева.    

             
Георги Лозанов откри заседанието и подложи на обсъждане Дневния ред. Тъй като не 
бяха направени нови предложения, съветниците гласуваха.  
 
Решение:  

СЕМ реши с 4 /четири / гласа “за”: прие Дневния ред.  

 
 
ПО ТОЧКА ПЪРВА:  Протокол на Техническа комисия – радиоконкурс за гр. 

Пазарджик.  

 

Анюта Асенова представи протокол от проведеното на 16 ноември 2011 г. заседание 
на Техническата комисия за радиоконкурса в град Пазарджик, честота 88.6 MHz. 
Комисията е проверила подадените от кандидатите документи:  
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1.Радио Пазарджик ЕООД – вх. № 029-75/11.11.2011 г. 
2.ЕТ Катриг – 5 – Никола Янков – вх. № 029-76/11.11.2011 г. 
3.ЕТ Де Жули – Делчо Луканов - вх. № 029-77/11.11.2011 г. 
4.Истър ВВ – Васил Вълканов ЕООД - вх. № 029-78/14.11.2011  
5.Пулс Медия ООД - вх. № 029-79/14.11.2011 г. 
6.Вава Тур ЕООД – вх. № 029-80/14.11.2011 г.  
7.Еф Хикс Камера ЕООД – вх. № 029-81/14.11.2011 г. 
След извършената проверка са констатирани пропуски и недостатъци в документацията 
на следните кандидати: 
1. Радио Пазарджик ЕООД – вх. № 029-75/11.11.2011 г. 

Констатирани пропуски: Липсва решение от Общинския съвет за осъществяване на 
радиодейност. 
Решение:  

СЕМ реши с 4 /четири / гласа “за”: във връзка с пропуски в документите на Радио 

Пазарджик ЕООД, на основание чл. 112, ал. 2 от ЗРТ, дава  на кандидата 7-дневен 

срок, за отстраняване на констатираните недостатъци. 

 

2. Пулс Медия ООД - вх. № 029-79/14.11.2011 г. 

Констатирани пропуски: Липсва дружествен договор; (представен е “Учредителен 
протокол” от учредително събрание); Липсва пълна данъчна декларация за 2010 г.; 
Липсват финансови отчети за 2009, 2010 и за 2011 г. към момента на подаване на 
заявлението.  
Решение:  

СЕМ реши с 4 /четири / гласа “за”: във връзка с пропуски в документите на Пулс 

Медия ООД, СЕМ на основание чл. 112, ал. 2 от ЗРТ, дава  на кандидата 7-дневен 

срок, за отстраняване на констатираните недостатъци. 

 

3.  ЕТ Катриг – 5 – Никола Янков – вх. № 029-76/11.11.2011 г. 
Констатирани пропуски: Липсва финансов отчет за 2011 г. към момента на подаване на 
заявлението.  
Решение:  

СЕМ реши с 4 /четири / гласа “за”: във връзка с допуснати пропуски в 

документите на ЕТ Катриг – 5 – Никола Янков, СЕМ на основание чл. 112, ал. 2 от 

ЗРТ, дава  на кандидата 7-дневен срок, за отстраняване на констатираните 

недостатъци. 

 

4.  Еф Хикс Камера ЕООД – вх. № 029-81/14.11.2011 г. 

Констатирани пропуски: Липсва технически проект за използване на налични и/или 
нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване.  
Решение:  

СЕМ реши с 4 /четири / гласа “за”: във връзка с констатирани пропуски в 

документите на Еф Хикс Камера ЕООД, СЕМ на основание чл. 112, ал. 2 от ЗРТ, 

дава  на кандидата 7-дневен срок, за отстраняване на констатираните недостатъци 
 
ПО ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка от дирекция „Лицензиране и 

регистриране”. Докладва Емилия Станева.  
 
Емилия Станева докладва за постъпили в СЕМ  писма от КРС, с които се препращат 
заявления от БНТ и БНР за изменение на притежаваните от националните доставчици 
разрешения. 
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1. С писмо вх. номер 10-00-68/ 10.11.2011 г. е препратено заявление вх. № 18-00-
192/07.11.2011 от БНТ за изменение на разрешение 00758/21.07.2008  за ползване на 
индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване 
на електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово 
радиоразпръскване на телевизионни сигнали на територията на Р България. 
Изменението е във връзка с отпадането на 18 станции от мрежата на БНТ поради 
дублиране на зоните им на покритие с други предавателни и ретранслаторни станции 
на БНТ, както и във връзка с промяна на наименованието на други две станции. Към 
писмото са приложени копие от заявление на БНТ и проект за изменение на 
разрешението. 
 
Решение:  

СЕМ реши с 4 /четири / гласа “за”: във връзка със  заявление вх. № 18-00-

192/07.11.2011 от БНТ за изменение на разрешение 00758/21.07.2008  за ползване на 
индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за 

осъществяване на електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за 

наземно аналогово радиоразпръскване на телевизионни сигнали на територията 

на Р България, на основание чл. 32, ал.1, т. 18 от ЗРТ във връзка с чл. 30, т. 12 от 

ЗЕС, СЕМ  дава съгласие посоченото разрешение, издадено на БНТ, да бъде 

изменено в съответствие с приложения от КРС проект. 

 

2. С писмо вх. номер 10-00-67/ 10.11.2011 г. е препратено заявление вх. № 08-01-
542/04.10.2011 от БНР за изменение на разрешение 00761/21.07.2008  за ползване на 
индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване 
на електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово 
радиоразпръскване на територията на Р България. Изменението е във връзка с промяна 
на антенно-фидерната система и мощностите на радиопредавателната станция на обект 
РРТС „Ореляк” за програми „Хоризонт”, „Христо Ботев” и „Благоевград”. Към писмото 
са приложени копие от заявление на БНР и проект за изменение на разрешението. 
 
Решение:  

СЕМ реши с 4 /четири / гласа “за”: във връзка със  заявление вх. № 08-01-

542/04.10.2011 от БНР за изменение на разрешение 00761/21.07.2008  за ползване на 

индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за 

осъществяване на електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за 

наземно аналогово радиоразпръскване на територията на Р България, на 

основание чл. 32, ал.1, т. 18 от ЗРТ във връзка с чл. 30, т. 12 от ЗЕС, СЕМ  дава  

съгласие посоченото разрешение, издадено на БНТ, да бъде изменено в 

съответствие с приложения от КРС проект. 

 
 
    
ПО ТОЧКА ТРЕТА: Доклад за резултати от допълнително наблюдение на 

Избори – 2011.  Докладват Румян Петров и Пенка Тотева. 

 

Румян Петров представи доклад за наблюдение на допълнително включени радио- и 
телевизионни програми на доставчици на медийни услуги по време на предизборната 
кампания за избиране на Президент и Вицепрезидент и общински съветници и 
кметове. Докладът отразява резултатите от извършеното допълнително фокусирано 
наблюдение в отделни периоди от кампанията за ограничени програмни отрязъци на 
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36 радио и телевизионни програми за медийното им поведение в кампаниите за 
избиране на Президент и Вицепрезидент на Републиката и органи на местна власт. 
Наблюдението е осъществено чрез поискани /и предоставени/ въз основа на актуални 
програмни схеми записи на отделни дни и часови пояси, в които е разположена 
предизборната агитация. В него са участвали петимата ръководители на регионалните 
центрове /25 програми/ и петима експерти от софийския офис на Съвета /11 програми/. 
36-те програми /10 радиопрограми и 26 телевизионни/ се създават в 30 селища на 
страната. Фокусираното наблюдение е установило следното: 
ПРЕЗИДЕНТСКА КАМПАНИЯ. РАДИОПРОГРАМИ. ОБЩЕСТВЕНИ ДОСТАВЧИЦИ 
НА МЕДИЙНИ УСЛУГИ – 7 програми. /”Радио Варна”, “Общинско радио Кърджали”, 
“Общинско кабелно радио Велико Търново”, “Общинско радио Карнобат”, “Общинско 
радио Гоце Делчев”, “Кабелно радио Горна Оряховица”, “Общинско радио 
Кюстендил”/. Кампанията за президент и вицепрезидент не отразяват 4 от 7-те 
наблюдавани програми. В трите, в които тя присъства /”Радио Варна”, “Общинско 
радио Кърджали” и “Общинско кабелно радио Велико Търново”/, основните форми са 
клипове, хроники и съобщения за предстоящи събития. Те не са в голям обем и са 
разположени преди и след новинарските емисии и след обозначени рекламни блокове. 
По политическо представителство разпространените предизборни материали се 
разпределят между кандидатите на ГЕРБ, БСП и “Атака”, както следва: “Радио Варна” 
– клипове за ПП “Атака”;  “Общинско радио Кърджали” - клипове и хроники за ГЕРБ и 
БСП; “Общинско кабелно радио В. Търново” – съобщения само за БСП, смесени за 
президентските и местни избори.  
ТЪРГОВСКИ ДОСТАВЧИЦИ НА МЕДИЙНИ УСЛУГИ – 3 програми /”Радио Девин” 
и “Радио 999 – Ямбол”, “Радио Бумеранг ФМ”/. 
“Радио Бумеранг ФМ” Габрово няма участие в кампанията. В другите две програми са 
отчетени малко на брой информационни единици. Повече при “Радио 999 – Ямбол” 
/само хроники и съобщения/, преобладаващата част от които за ГЕРБ и няколко за 
ВМРО-БНД. ”Радио Девин” излъчва само единични съобщения за предизборна проява 
на кандидат-президентската двойка Ал. Петров-Н. Георгиев. 
ТЕЛЕВИЗИОННИ ПРОГРАМИ. ОБЩЕСТВЕНИ ДОСТАВЧИЦИ НА МЕДИЙНИ 
УСЛУГИ – 2 програми  /”БНТ Море”, “VTV Враца”/.  
В обхванатите от наблюдението програмни отрязъци и на двете програми - не са 
включени агитационни материали. 
ТЪРГОВСКИ ДОСТАВЧИЦИ НА МЕДИЙНИ УСЛУГИ – 24 програми 
/”Нове ТВ”, “Плевен спринт”, “Зетра ТВ”, “Родопи сат +”, “Аида-Хасково”, “ТВ 9”, 
“ТВ Рекординг”, “ТВ Сат Ком”, “ТВ Стара Загора”, “Бац”, “Монт 7”, “Римекс ТВ”, “ТВ 
Враца”, “Диана кабел 1”, “Яница ТВ”, “ТВ Микс”, “Ботевград”, “Струма”, 
“Средногорие ТВ”, “Черно море”, “NRG вижън”, “ТВ Варна”, “Добруджа кабел”, 
“Каварна сат”/ 
Само 9 програми регистрират участие в кампанията, като 5 от тях са програми с 
регионален обхват на разпространение, а 4 -  с местен.  
Наблюдаваните програмни отрязъци позволяват тези програми да бъдат групирани по 
следния начин: В шест програми е използвана само една от формите на предизборна 
агитация /“Телевизия Ст. Загора”, “Нове ТВ”, “Ен Ер Джи Вижън”- клипове; “Яница 
ТВ”, “Зетра ТВ”- хроники; ”Родопи Сат плюс” - съобщения/; В “Аида – Хасково” са 
регистрирани хроники и съобщения, а в “Добруджа кабел” – клипове и хроники; 
Единствено “Диана кабел 1” използва повече като брой и вид агитационни форми. Най 
малко информационни единици са регистрирани в “Нове Тв” /2 клипа/ и “Зетра ТВ”,  и 
“Яница ТВ” – с по 1 хроника. Подобна е и картината на политическото 
представителство:  В седем програми са отразени прояви само на една от кандидат-
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президентските двойки – на БСП / “Родопи Сат плюс”/, на ГЕРБ / “Аида – Хасково”/, на 
СДС /“Зетра ТВ”, “Яница ТВ” и “Телевизия Ст. Загора”/ на ЕНП /“Нове Тв”/ и на Ал. 
Петров-Н. Георгиев  /“Ен Ер Джи Вижън”/. “Добруджа кабел” предоставя време за 
изява на кандидатите на СДС и ЕНП, а “Диана кабел 1” – на ГЕРБ и ВМРО-БНД. 
Като цяло в наблюдаваните 36 програми са регистрирани участия на едва 6 от 
регистрираните в изборите 18 кандидат-президентски двойки. Това, както и посочените 
данни за броя и вида на информационните единици за тях показва, че в програмите  и на 
обществените, и на търговските доставчици кампанията за избор на президент и 
вицепрезидент е слабо застъпена.  
КАМПАНИЯ ЗА МЕСТНА ВЛАСТ; РАДИОПРОГРАМИ. ОБЩЕСТВЕНИ ДОСТАВЧИЦИ 
НА МЕДИЙНИ УСЛУГИ. В отразяването на тази кампания са ангажирани всички 
наблюдавани радиопрограми. Освен значително по-големия брой информационни 
единици, наблюдението отчита и повече агитационни форми: 
Проведени са 3 диспута в програма “Радио Варна”, реализирани с тематика, 
времетраене и разположение в програмата, съгласно подписаното Споразумение с 
представители на политическите сили. Два от тях са с широко участие на 
представители от различни политически сили /в единия 8 кандидати, а в другия – 3-ма. 
Третият, поради отказ на други кандидати е осъществен като интервю с независимия 
кандидат В. Марешки. В общинското радио в Кюстендил са излъчени визитки 
/изработени безплатно от екипа на радиото/ на кандидатите за кмет на града. 
По-широко е и политическото представителство: 
В “Радио Варна”, освен “Атака” /с клипове/, присъстват “Коалиция за Варна”, ГЕРБ, 
БСП, Синя коалиция, Нова Европа, партия Либерали, Партия на зелените, 
независимият кандидат В. Марешки. Визитките в общинското радио в Кюстендил са за 
всичките 11 кандидати за кмет;  “Общинско радио Велико Търново” е трибуна за 
ВМРО, Движение “Царевец за В. Търново” и “Синята коалиция; “Общинско радио 
Карнобат” - за “Коалиция за Карнобат” и НДСВ; Другите наблюдавани програми 
отразяват прояви само на двете основни политически сили – ГЕРБ и БСП. /”Общинско 
радио Кърджали” – клипове и хроники в еднакъв обем за кандидатите; “Общинско 
радио Гоце Делчев” – съобщения само за БСП, “Кабелно радио Горна Оряховица” – 
клипове и съобщения само за ГЕРБ/. 
ТЪРГОВСКИ ДОСТАВЧИЦИ НА МЕДИЙНИ УСЛУГИ 
Подобно на президентската кампания и в тази участието на наблюдаваните 
радиопрограми не е значимо. “Радио Бумеранг ФМ” излъчва клипове за ГЕРБ. “Радио 
Девин” – хроники и съобщения за ГЕРБ и “Обединение за общината”. По-активна, с по-
разнообразни форми и с по-широко политическо представителство е програма “Радио 
999 – Ямбол”, в чийто ефир са показани прояви на 7 политически сили – ГЕРБ, БСП, 
РЗС, БСД, Новото време, Коалиция “Единни за Ямбол”, Обединение “Достойна 
България”. 
 

Решение:  

СЕМ реши с 4 /четири / гласа “за”:прие доклада на дирекция “Мониторинг” за 

резултати от допълнително наблюдение на Избори – 2011.   
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ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно оптимизиране на ИСМ.  

Докладват Иван Крусев и Румян Петров. 

Иван Крусев докладва относно  мерки за оптимизиране на Интегрираната система за 
мониторинг, които могат да се предприемат до края на 2011 г. В изпълнение на 
възложената задача дирекция ИТ направи предложения за оптимизиране до края на 
2011 г. на работата на Интегрираната система за мониторинг, като по сървърната част 
предложи да се закупят  2 /два/ броя високопроизводителни сървъри за обработка  
на видео- и аудиофайлове. Общата им стойност е около 12 000 лева с ДДС. 
Очаква се с това да се намали времето от приключване на записа до момента, в който 
видео- /аудио/ файловете да са достъпни за обработка в работните станции на 
експертите – за  по-малко от 60 минути при минимум 90 минути в момента при 
едновременен запис на 30 телевизионни и 30 радиопрограми в режим 24/7; 
Разширяване на обхвата на мониторираните програми– създават се възможности за 
увеличаване на броя на едновременно записваните телевизионни програми /от 30 на 48-
52/; Осигуряване на възможност за пълноценна работа с приложението LogSyg 
manader.   
По оперативната част на ИСМ. Закупуване на 7 /седем/ броя специализирани работни 
станции /за дирекция “Информационни технологии” и водещи експерти/ с възможност 
за: инсталиране на операционна система WINDOWS 7 и MICROSOFT OFFICE 2010; 
работа с новите капацитетни модули на ИСМ; възможност за директно приемане и 
наблюдение в работните станции на програмите от цифровите пакети на предприятията 
за електронни съобщения по стандартите DVB-C /цифрови кабелни доставки/ и DVB-T 
/ефирно цифрово разпространение/; възможност за мониторинг на VODAVMS 
/медийни услуги по заявка/  и възможност за  download.  Общата стойност на този тип 
станции е около 7 000 лева с ДДС.  Цел и очакван ефект: Възможност за преминаване 
на качествено нов етап на наблюдението, повишаване на квалификацията, 
производителността и ефективността на работа на водещите експерти от дирекция 
“Мониторинг”. Закупуване на  1 /един брой/ DVD – рекордер, с който се осигурява по-
голяма възможност за резервни записи в случай на авариране на част от системата. 
Стойност – до 700 лева с ДДС; Закупуване на 2 /два/ броя лаптопи с конфигурация, 
осигуряваща възпроизвеждане на видео- и аудиофайлове за нуждите на 
административнонаказателното производство и публични презентации на СЕМ. 
Стойност – около 1 400 лева с ДДС. / Текущите и предстоящи коледни промоции 
предоставят удобна възможност за ефективно влагане на средства/  Общата стойност 
на предлаганите за закупуване технически средства възлиза на около 21 хиляди лева и е 
съобразена с наличните в Съвета финансови средства за такъв тип разходи. 
 
Георги Лозанов изрази мнение, че тези предложения изглеждат разумни, но не 
толкова, за да се намали времето от два часа и половина на час, защото СЕМ не действа 
при такава степен на спешност,  колкото за да се  увеличи броя на програмите, както и 
възможността най-после сигнатурата да почне де действа.  
София Владимирова предложи да се създаде работна група, която да подготви 
задание по нова обществена  поръчка за  системата, тъй като договорът изтича в края на  
декември. Водеща дирекция  да е дирекция  “Мониторинг” и Даниела Жукова като 
неин представител,  г-жа Спаска Янева като директор  на дирекция “Финансови 
дейности”, от дирекция ИТ - Иван Крусев и  Евгени Димитров и от дирекция “Правни 
дейности” Доротея Петрова. Тя предложи това да стене до края на тази седмица, за да 
може работната група другата седмица да се събере и да обсъди  едно много добро 
задание, за да се пусне обществена поръчка. Г-жа Владимирова предложи дирекция 
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“Мониторинг” да подготви план  какво би  било необходимо за догодина за системата, 
като се вземе предвид и централизация на центровете, за да се изясни  и  финансово и 
технически какво предстои.  
 

Решение:  

СЕМ реши с 4 /четири / гласа “за”: във връзка с Докладна записка от Иван Крусев 

за оптимизиране на Интегрираната система за мониторинг и мерките, които могат 

да се предприемат до края на 2011 г., да се отпуснат финансови средства за 

закупуване на технически съоръжения възлизащи на около 21 хиляди лева.   

 

 
ПО ТОЧКА ПЕТА:  Докладна записка относно ОП за поддръжка софтуера на 

ИСМ. Докладва Иван Крусев.     
 
Иван Крусев докладва относно процедура по ЗОП във връзка с поддържането на 
специализираните софтуерни модули на интегрираната система за мониторинг (ИСМ) 
“TEDIAL”.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 /четири / гласа “за”: дирекция “Правни дейности” да подготви 

необходимите документи и от  01.12.2011г. да се обяви малка обществена поръчка 

с набиране на минимум три оферти. Техническите изисквания към кандидатите 

да се изготвят от дирекция “ИТ”. Срокът за набиране на оферти да бъде до 

15.12.2011г. и на 16.12.2011г. комисията да направи класиране на получените 

оферти и предложение за сключване на Договор.  

           
ПО ТОЧКА ШЕСТА: Становище на СЕМ относно важни обществени събития. 

Докладват Марта Шарланджиева и Доротея Петрова. 

 

Георги Лозанов предложи да не дискутират отново този проблем, тъй като има 
относителна яснота, че така както са разписани текстовете в закони, (както личи и от 
докладната записка), 90 секундното правило не се отнася  само до събитията от 
списъка. Доц. Лозанов предложи дирекция “Правни дейности” да подготви проект за 
решение, в което да се отрази факта, че списъкът още не е влязъл в сила, да се цитират 
предишни становища и разпоредбите на закона във връзка с изискването на разумни 
(спрямо  техническите разходи за осигуряването на това право) такси и т.н. и на тази 
база да се подготви отговор до Нова телевизия.  
    
Решение:  

СЕМ реши с 4 /четири / гласа “за”: дирекция “Правни дейности” да подготви 

проект за решение относно прилагането на Списък на събитията с важно 

обществено значение.  

 

ПО ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно ОП за трудова медицина- 2012 г. 

Докладва Златка Георгиева.  
 
Златка Георгиева  докладва относно събиране на оферти за сключване на договор със 
служба по трудова медицина. Тъй като договорът със служба по трудова медицина, 
сключен между СЕМ и “МЦ Сонел Фарм” ООД, изтича на 06.12.2011 г. г-жа Георгиева  
предложи да се вземе решение за обявяване на обществена поръчка чрез събиране на 
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най-малко три оферти за сключване на договор за извършване на профилактични 
прегледи и обслужване на членовете и служителите на СЕМ от служба по трудова 
медицина за 2012 г. 
    
Решение:  

СЕМ реши с 4 /четири / гласа “за”:  да обяви обществена поръчка за събиране на 

най-малко три оферти за сключване на договор за извършване на профилактични 

прегледи и обслужване на членовете и служителите на СЕМ от служба по трудова 

медицина за 2012 г. 

Съветниците определиха комисия която да отвори  офертите – в състав: председател: 
Пламен  Суруджийски и членове:  Златка Георгиева  Спаска Янева.  
 

ПО ТОЧКА ОСМА: Докладна записка относно абонамент за 2012г. Докладва 

Спаска Янева.  

Спаска Янева  докладва относно абонамент за специализирани издания за 2012 

година. До момента дирекция „Финансови дейности” ползва информационната система 
на СИЕЛА (електронна поща) и на РААБЕ – издания (на хартиен носител). Тя 
предложи за  2012 г. да бъде подновен абонамента за:  СИЕЛА (Норми + Счетоводство 
+ Процедури) – 992.40 лв.;  „Трудово и осигурително право” – 312.00 лв.;  „Персонал и 
работна заплата” – 420.00 лв. Годишният абонамент дава право на две безплатни 
консултации месечно, както и месечен бюлетин с новини и актуални теми и за 1 бр. 
„Държавен вестник” – 96.00 лв. 

 
Георги Лозанов предложи да се обсъди възможността СЕМ да се абонира за  
пресклипинг на медийни публикации и за рейтинги, като се вземат оферти от БТА и от  
ГФК Груп.  Това ще помогне пряко за информираността на СЕМ при изпълнение на 
правомощията му по закон.  
Решение:  

СЕМ реши с 4 /четири / гласа “за”: да се поднови абонамента за: СИЕЛА (Норми + 

Счетоводство + Процедури) – 992.40 лв.;„Трудово и осигурително право” – 312.00 

лв.; „Персонал и работна заплата”- 420.00 лв. и 1 бр. „Държавен вестник” – 96.00 

лв. 

 
ПО ТОЧКА ДЕВЕТА:  Докладна записка относно ремонт на служебен 

автомобил на СЕМ. Докладва Мариана Андреева.    
 
Решение:  

СЕМ реши с 4 /четири / гласа “за”: относно Докладна записка  с изх. № 30-08-19 

от 21.11.2011 г. да се извърши ремонт на автомобил “Рено Меган” С 3091 ХА на 

стойност 1500 /хиляда и петстотин/ лева.     
 

Решение:  

СЕМ реши с 4 /четири / гласа “за”: следващото редовно заседание на СЕМ де се 

проведе на 29.11.2011 г. от 11 часа.  

 

Материали приложени към Протокол № 52 

1.Дневен ред 
2.Протокол от ТК с изх. №  029-83 от 21.11.2011 г.  
3.Докладна записка от дирекция Лицензиране и регистриране с изх. № 30-04-55 от 
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21.11.2011 г.  
4.Докладна записка от дирекция Мониторинг с изх. № 30-07-48 от 21.11.2011 г.  
5.Докладна записка от Иван Крусев с изх. № 30-12-15 от 21.11.2011 г.  
6.Докладна записка от Иван Крусев с изх. № 22-00-3 от 21.11.2011 г.  
7.Докладна записка от Марта Шарланджиева с изх. № 19-00-295 от 21.11.2011 г.  
8.Докладна записка от Златка Георгиева с изх. № 22-00-2 от 21.11.2011 г.  
9.Докладна записка от Спаска Янева с изх. № 30-06-235 от 21.11.2011 г.  
10.Докладна записка от С. Янева и М. Андреева с изх.№ 30-08-19/21.11.2011 г.  
11.Докладна записка от Генади Стоев с изх. № 30-08-19 от 17.11.2011 г.  
12.Писмо от народното събрание с вх. № 30-01-4 от 21.11.2011 г.  

 

ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ:  

 

Анна Хаджиева 

 

отсъства Анюта Асенова ....................... 

Георги Стоименов 

 

  .........................      

Георги Лозанов  

председател 

 

............................ 

София 

Владимирова 

    

....................... 

         

Вера Данаилова 

експерт 

протоколист 

   

……………....... 

 

Пламен 

Суруджийски 

главен секретар 

    

.................... 

 
 

 

 


